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Mötesprotokoll 
 
Styrelsemöte 
 
24 januari 2022, Karlsnäs 
 
Närvarande: 
Lennart Smedenmark ROK   ordförande 
Gunnel Henrysson  Karlskrona SOK sekreterare 
Lars Svensson  OKV 87  tävling-planering 
Annika Josefsson  OK Orion  Kassör 
Anders Sundelin  OK Orion  Utbildning  
Via Zoom: 
Josefine Jungstrand OK Skogsfalken Ungdom 
Christian Lindblom   Stigmännen  Ungdom 
 
 
 
  

1 Mötets öppnande. 
 
2 Dagordningen. 

 
3 Föregående mötesprotokoll. 

 
4  AP-lista  
 
5   Rapporter/skrivelser 
 
6 Inför årsmötet 
 
7 Rekrytering 
 
8 Övriga frågor 
 
9  Nästa möte 
 
10  Avslutande 
 

 
 
 
 
 
Vid protokollet: Gunnel Henrysson   Justerat av: 
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§1 Mötets öppnande. 
 Mötet öppnades av ordförande som hälsade alla välkomna. 
 
§2 Dagordningen. 
 Punkten rekrytering tillades på föredragningslistan. Föredragningslistan      
 godkändes. 
 
§3 Föregående protokoll 
 Protokollet från förra mötet lästes igenom och lades till handlingarna. 
 
§4 AP-lista 

Punkten om att tunnelskydd/vindskydd samt komplettering av tävlingströjor skall 
anskaffas kvarstår. 
 

§5  Rapporter/Skrivelser 
Joacim Ingelsson kommer inte till informationskvällarna som handlar om en ny 
vägledning till naturen. Istället blir det utbildning via teams den 14-15/2. Inbjudan 
skall skickas ut. 
Ny info 27/1; blir fysiska möten 8/3 och 9/3. Inbjudan kommer. 

 

SOFT har lämnat sina synpunkter på inkomna motioner till förbundsmötet. Dessa 
 finns på SOFT:s hemsida. 

 
SOFT hade en digital infoträff om rekommenderade segrartider den 17/1. 
Information om detta möte finns på SOFT:s hemsida, 
 

Inkommit en fråga om att ändra datum på tävling. Orion vill byta helg på   
sprinthelgen från den 5–6/6 till den 11–12/6 2022. BlOF godkände detta då det inte 

 kolliderar med något annat. 
 

Sprint-DM kolliderar med Världscupen och publiktävling i Borås 28/5. Förslag att 
byta datum till 29/5 har framförts. Arrangören Karlskrona SOK har efter kvällens 
möte meddelat att de accepterar ändringen. 

 

Arrangörerna för vårens tävlingar har nu i Eventor lagt in sina val av ban- och 
tävlingskontrollanter. Tävlingskommittén får därefter kolla dessa och godkänna eller 
komma med synpunkter. Även tävlingsområden är inlagda i Eventor och där tar 
Håkan Lindberg dialogen med länsstyrelsen. 

 

Vinterlägret är inställt pga pandemin. I stället kommer OK Orion att anordna en 
vinterträning med korvgrillning efteråt. 
 

Tröjor till Blekingecupen skall beställas så att de finns till första vårtävlingen  
(OK Orions vårruset). Nummerlappar till Blekingecupen finns. 
 

Ingrid Söderberg har accepterat förfrågan om att bli introduktionsutbildare för nya 
orienteringsledare i Blekinge. RF-SISU är underrättade om detta. 
Blekinge OF välkomnar Ingrid, men ser gärna att någon mer kandidat kan backa 
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upp i rollen, som innebär att sköta utbildning av nya orienteringsledare i samarbete 
med generell utbildning från RF-SISU. 
Vi väntar nu på att SOFT ska få till stånd en utbildning för introduktionsutbildare för 
klubbar och distrikt i södra Sverige. Moa O har lovat detta, troligen någonstans i 
Småland, men det kan av naturliga skäl ske först när pandemin har lagt sig. 
 
Annika redovisade att det gångna året gått med plus (+35 000). 
 

 
§6 Inför årsmötet 

Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan för 2021/2022 genomgicks och lades 
till handlingarna till årsmötet. 
Årsmötet är den 16/2 kl.19.00 på Villa Solvik. Vi planerar att ha ett fysiskt möte om 
inte det kommer andra restriktioner pga pandemin. 
 

Styrelsen var eniga vem som skulle bli årets orienterare. Namnet presenteras på 
årsmötet. 
 

§7 Rekrytering 
Konstaterades att det är svårt med rekrytering under rådande pandemi. 
 

Förslag framfördes att på World Orinteering Day i maj månad göra något 
gemensamt i klubbarna. Tex ordna småtävlingar(kanske i samband med U-serien?) 
för allmänheten och få räkna ihop tävlingstillfällen för att sedan vara med på en 
utlottning. 
  

§8 Övriga frågor 
Reseräkningsblanketten skall justeras av Annika. 
 

§9 Nästa möte 
Nästa möte är konstituerande möte den 28/2 på Karlsnäs kl.18.30. Fika från 18.00.  
 

§10 Avslutande 
 Ordförande förklarade mötet avslutat.  


